
خبر کوتاهاخبار
آخرین تغییرات وسعتی جنگل ها در ایران

تخریب سالانه ۱۲ هزار هکتار جنگل در کشور

دو نرخی شدن تاکسی ها براساس مصوبه شورای چهارم انجام شد

 توضیحات وزارت بهداشت درباره بازگشایی ها

وارد موج دوم شیوع کروناویروس در ایران شده ایم؟

جزئیات تبدیل پادگان 06 به بوستان ارتش 

سازمان  مطالعات  و  مهندسی  دفتر  مدیرکل 
آبخیزداری ضمن تشریح آخرین  و  مراتع  جنگل ها، 
تغییرات وسعت جنگل ها در ایران نسبت به دهه های 
 ۲۰۲۰ تا   ۲۰۱۵ سال های  طول  در  گفت:  گذشته 
سالانه ۱۲ هزار هکتار جنگل در ایران تخریب شده 
است. رضا بیانی ضمن اشاره به آخرین گزارش ارسالی 
سازمان جنگل ها به فائو درباره وضعیت جنگل های 
از  موارد مختلفی  این گزارش  در  اظهار کرد:  کشور 
بیماری،  و  آفات  جنگل ها،  در  حریق  میزان  جمله 
 .... وضعیت جنگل های حفاظتی و مساحت آن ها و 
می توان  اساس  این  بر  است.  شده  ارسال  فائو  برای 
گفت که وسعت جنگل ها در ایران حدود ۱۴ میلیون 

و ۳۱۹ هزار هکتار است.
وضعیت جنگل کاری در کشور نسبت به 

تخریب آن
دلایل  به  تخریب جنگل ها  اینکه  بیان  با  وی 
مختلفی از جمله سدسازی، ساخت راه، فعالیت های 
می دهد،  رخ  چوب  قاچاق  و  آتش سوزی  عمرانی، 
جنگل کاری  دفتر  اطلاعات  اساس  بر  کرد:  تصریح 
 ۲۰۱۸ تا   ۲۰۱۵ سال های  طی  جنگل ها  سازمان 
هکتار   ۸۰۰ هزار   ۱۱ حدود  سالانه  ایران  در 
به  نسبت  که  است  گرفته  صورت  جنگل کاری 
این  به  باید  اما  تخریب ها ۲۰۰ هکتار کمتر است، 
با تامین  موضوع توجه کرد که طی دو سال اخیر 
اعتبارات سازمان جنگل ها از صندوق توسعه ملی، 
جنگل کاری در کشور افزایش پیدا کرده و به حدود 

۲۵ هزار هکتار در سال رسیده است.
سازمان  مطالعات  و  مهندسی  دفتر  مدیرکل 
اینکه  بر  تاکید  با  آبخیزداری  و  مراتع  جنگل ها، 
نمی توانند  راحتی  به  جدید  جنگل کاری های 
و  ساله  صد  چند  جنگل های  خدمات  و  ارزش ها 
طبیعی را داشته باشند، گفت: حدود ۱۵ سال طول 
می کشد تا یک منطقه جنگل کاری شده به درصدی 

از کارکرد جنگل های طبیعی برسد.
تغییرات وسعت جنگل ها در ایران نسبت به 

دهه های گذشته
که  پرسش  این  به  پاسخ  در  ادامه  در  بیانی 

نسبت  ایران  در  جنگل ها  وسعت  حاضر  حال  در 
کرد:  اظهار  است،  کرده  تغییراتی  چه  گذشته  به 
اولین نقشه ای که از جنگل های شمال کشور وجود 
نقشه  این  در  است.   ۱۳۳۶ سال  به  مربوط  دارد 
و ۸۰  میلیون  دو  وسعت جنگل های شمال حدود 
هزار هکتار برآورد شده است. پس از آن بر اساس 
جنگل های  وسعت   ۱۳۴۶ سال  عکس برداری های 
هکتار  هزار   ۹۰۰ و  میلیون  یک  حدود  شمال 
تخمین زده می شود. این یعنی ما پیش از انقلاب 

با کاهش وسعت جنگل های کشور مواجه بودیم.
وی ادامه داد: بر اساس اطلاعات سال ۱۳۷۳ 
یک  کشور  شمال  در  ایران  جنگل های  وسعت 
با   ۸۳ سال  در  و  بود  هکتار  هزار   ۸۴۷ و  میلیون 
وسعت  شمال  جنگل های  از  بهره برداری  کاهش 
بر  رسید.  هکتار  هزار   ۹۳۶ و  میلیون  یک  به  آن 
اساس تصاویر ماهواره ای آخرین اطلاعات از وسعت 
جنگل های شمال کشور نشان می دهد که در حال 
هکتار  هزار  چهار  و  میلیون  دو  آن،  وسعت  حاضر 

است.
سازمان  مطالعات  و  مهندسی  دفتر  مدیرکل 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری درباره چرایی افزایش 

وسعت جنگل ها در شمال کشور نسبت به سال های 
قبل توضیح داد: در کنار جنگل کاری ها باید به این 
از  استفاده  امکان  گذشته  در  که  کرد  اشاره  نکته 
وجود  جنگل  نقشه  تهیه  برای  ماهواره ای  تصاویر 
در  جنگل  قسمت های  از  برخی  این رو  از  نداشت. 
مورد  صعب العبور  ارتفاعات  در  یا  مرزها  نزدیکی 
در  با  ما  حاضر  حال  در  نمی گرفتند.  قرار  بررسی 
این  توانسته ایم  ماهواره ای  تصاویر  داشتن  اختیار 
شمال  جنگل های  وسعت  به  و  رصد  نیز  را  نقاط 

اضافه کنیم.
کاهش وسعت جنگل های زاگرس

وسعت  تغییرات  درباره  ادامه  در  بیانی 
جنگل های زاگرس طی سال های اخیر گفت: ما در 
جنگل های زاگرس با مشکل کمبود اطلاعات مواجه 
سال های  در  حدودا  زاگرس  نقشه  اولین  هستیم. 
۱۳۸۰ تهیه شد و از این رو ما اکنون در حال تهیه 
نقشه جنگل های زاگرس در سال ۱۳۴۶ بر اساس 
این  تهیه  با  هستیم.  دوران  آن  هوایی  عکس های 
نقشه می توانیم تغییرات جنگل های زاگرس از سال 
۱۳۴۶ تاکنون را مورد بررسی قرار دهیم اما چیزی 
که  است  این  گفت  حاضر  حال  در  می توان  که 

وسعت جنگل های زاگرس قطعا نسبت به دهه های 
گذشته کاهش یافته است.

با اشاره به اینکه در حال حاضر ۴۰۰۰ نیروی 
 ۲۷۰۰ و  شمال  از  خارج  جنگل های  در  حفاظتی 
نیروی حفاظتی در جنگل های شمال کشور داریم، 
ما در  نیروهای  پراکنش  این  از  تصریح کرد: پیش 
مناطق، متناسب و بر اساس نیازها نبود اما امسال 
پراکنش نیروها بر اساس حوضه های آبخیز و نقاط 
برنامه های  بتوانیم  تا  است  گرفته  صورت  بحرانی 

حفاظتی بهتری اجرایی کنیم.
»کاداستر« تمامی اراضی جنگلی تا پایان سال

مطالعات  و  مهندسی  دفتر  مدیرکل  گفته  به 
در  آبخیزداری،  و  مراتع  جنگل ها،  سازمان 
جنگل های زاگرس تقریبا به ازای هر ۶۰۰۰ هکتار 
یک نیرو و در جنگل های شمال به ازای هر ۲۰۰۰ 
هکتار یک نیرو مستقر شده است همچنین تاکنون 
عملیات کاداستر برای ۹ میلیون از اراضی جنگلی 
انجام شده است و تا پایان سال نیز کل جنگل های 
خواهند  قرار  کاداستر  طرح  پوشش  تحت  کشور 
گرفت، چراکه این کار ضریب حفاظت از جنگل ها 

را افزایش می دهد.
بیانی در ادامه ضمن اشاره به آتش سوزی های 
جنگلی اظهار کرد: تقریبا تا سال ۱۳۹۰ سالانه بین 
۱۸ تا ۲۰ هزار هکتار آتش سوزی در اراضی جنگلی 
رخ می داد اما طی سال های اخیر این عدد به حدود 
این  ما  تاکید  البته  که  است  رسیده  هکتار   ۳۰۰۰
چند  طبیعی  جنگل های  در  آتش سوزی  که  است 
ساله مخرب است چه ۲۰ هزار هکتار باشد و چه 

۳۰۰۰ هکتار.
سازمان  مطالعات  و  مهندسی  دفتر  مدیرکل 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری در پایان با بیان اینکه 
از ابتدای سال تاکنون حدود ۱۶۰ مورد حریق در 
تنها  تعداد  این  از  کرد:  تصریح  داشتیم،  جنگل ها 
چند مورد محدود گسترش یافتند که آن ها هم به 
دلیل صعب العبور بودن منطقه امکان اطفای حریق 
نبود و برای خاموش کردن آن ها به بالگرد احیتاج 

داشتیم.

ترافیک  و  نقل  و  حمل  کمیسیون  رییس 
شورای اسلامی شهر تهران با تاکید بر اینکه حمل 
مظلوم  جز  بخش  این  رانندگان  و  عمومی  نقل  و 
ترین بخشها هستند، افزود: دو نرخی شدن کرایه 
تاکسی ها درپی شیوع کرونا و لزوم رعایت فاصله 
گذاری اجتماعی با استفاده از مصوبه ای در شورای 

شهر چهارم انجام شده است.
شدن  نرخی  دو  تشریح  در  علیخانی،  محمد 
تاکسی ها به دلیل رعایت فاصله گذاری اجتماعی 
و تقسیم کرایه مسافر چهارم بین سه مسافر دیگر 
گفت: بی تردید اگر نرخ گذاری تاکسیرانی و کرایه 
ای که تاکسی ها دریافت می کنند بر اساس مصوبه 
خلاف  اگر  و  ندارد  مشکلی  و  است  قانونی  باشد 
مصوبه باشد هرکسی اعتراض داشته باشد و شکایت 

کند رسیدگی خواهد شد.
دوره  در  تهران  شهر  شورای  در  افزود:  وی 
بانوان  برای  فاصله  رعایت  برای  ای  مصوبه  چهارم 
در  فشرده  صورت  به  که  بود  ها  تاکسی  عقب  در 
عقب تاکسی ها ننشینند؛ مصوبه ای که شورا تحت 
عنوان خدمات بیشتر و راحت تر داده شده بود لذا 

در شرایط فعلی شیوع کروناویروس از همین مصوبه 
برای فاصله گذاری اجتماعی در تاکسی ها استفاده 

کردیم و مصوبه ای جدید ندادیم.
تاکنون  چرا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
اجرایی  ها  تاکسی  در  بانوان  برای  مصوبه  این 
نشده بود افزود: خیلی مصوبات داریم که اجرایی 
مصوبات  بسیاری  نیز  حاضر  حال  در  شوند  نمی 
ما اجرا نمی شوند و تذکرات ما به شهرداری نیز 
فاصله  مصوبه  مورد  در  است  خصوص  همین  در 
شیوع  درپی  ها  تاکسی  در  اجتماعی  گذاری 
تاکسی  برای  نفر  سه  مسافرگیری  لزوم  و  کرونا 
مصوبه  این  چهارم  شورا  در  کردیم  بررسی  ها 
دهد  پوشش  هم  کرونا  موضوع  می تواند  و  هست 

لذا مصوبه جدید ندادیم.
این  برای  نداریم  اعتقاد  البته  داد:  ادامه  وی 
چرا  بدهند  را  آن  تاوان  باید  مردم  گذاری  فاصله 
که دولت درباره کرونا اعتبار گذاشته و باید از این 
نیز هزینه  برای بخش حمل و نقل عمومی  اعتبار 
شود  نمی  داده  اختصاص  اعتبار  این  وقتی  شود؛ 
شهرداری  قطعا  شود.  می  وارد  مردم  به  فشارش 

را  شخصی  تاکسی  راننده  کرایه  تواند  نمی  تهران 
پرداخت کند.

عدم  دلیل  به  اشکال  این  کرد:  تاکید  وی 
ایجاد  عمومی  نقل  و  حمل  بخش  به  دولت  توجه 
شده  داده  اختصاص  اعتبار  از  تاکنون  است؛  شده 
برای مقابله با کرونا ریالی به حمل و نقل عمومی 
پرداخت نشده است که اگر اختصاص پیدا می کرد 
نقل  و  حمل  امروز  شد.  نمی  ایجاد  مشکلات  این 
و  رانندگان حمل  و  ترین بخشها است  جز مظلوم 
ها  ترین  مظلوم  جز  تاکسیرانان  مثل  عمومی  نقل 

هستند.
دولت از اعتبار کرونا به تاکسی ها پرداخت کند 

و نباید همه فشار به رانندگان تاکسی باشد
ترافیک  و  نقل  و  حمل  کمیسیون  رییس 
شورای شهر تهران در بخش دیگری از صحبت های 
خود با تاکید بر اینکه نمی توان به تاکسیران گفت 
دریافت  هم  را  کرایه اش  و  کن  سوار  کمتر  مسافر 
نکن، افزود: در حال حاضر بیشترین محدودیت ها 
برای تاکسی ها اعمال می شود؛ مگر در هواپیماها 
که مسافر سوار می کنند این فاصله گذاری رعایت 

و  ام  داشته  هوایی  سفر  تازگی  به  من  شود؟  می 
به  مدام  لذا  بودند  هواپیما  در  فشرده  مسافران 

تاکسی ها گیر داده می شود.
وی افزود: دولت از اعتبار کرونا به تاکسی ها 
کنند  سوار  مسافر  دو  اصلا  بگوید  و  کند  پرداخت 
فاصله  باشد.  تاکسی  رانندگان  به  فشار  همه  نباید 
برای  هم  اعتباری  اما  شود  رعایت  باید  اجتماعی 
تنها  شود.  داده  دولت  توسط  باید  ناوگان  افزایش 
مطرح می شود محدودیت برای حمل و نقل و حذف 
طرح ترافیک، به این ترتیب درامدها همگی حذف 
هم  ریالی  و  یابد  می  افزایش  ها  هزینه  شود،  می 
شرایطی چگونه  در چنین  نمی شود خوب  کمک 
نمی  بودجه  شهر  اداره  ایا  شود؟  اداره  شهر  باید 

خواهد؟
را  تاکسی  رانندگان  اینکه حقوق  بیان  با  وی 
همه  نیست  انصاف  کند؟  پرداخت  باید  کسی  چه 
که  کرد  نشان  خاطر  باشد.  دستگاه  یک  به  فشار 
دفاع   ، دارد  حضور  دولت  در  که  شهری  مدیریت 
کند و اعتبار بگیرد و ناوگان حمل و نقل عمومی 

را ارتقا دهد

سخنگوی وزارت بهداشت با بیان اینگه برای بازگشایی سینماها 
فکر کنیم که  نباید  آینده تصمیم گیری خواهد شد، گفت:  در هفته 
مسابقه ای برای بازگشایی بین بخش های مختلف وجود دارد و احتمالاً 
اماکن فرهنگی  بازگشایی  اتفاقی رخ ندهد، شاهد  تاپایان خرداد  اگر 

باشیم.
دکتر کیانوش جهانپور با بیان اینکه بازگشایی در کشورهای دنیا 
سر  به  اول  موج  افول  دوره  در  و  بودند  کرونا  بیماری  با  درگیر  که 
می برند، آغاز شده و کشور ما نیز از این قاعده مستثنی نیست، گفت: 
بازگشایی ها تدریجی و مرحله ای صورت می گیرد و دو متغیر و معیار 

برای بازگشایی ها مد نظر داریم.
بودن  ضروری  متغیر  دو  اساس  بر  بازگشایی ها  داد:  ادامه  وی 
آخر  گام  و  می شود  انجام  اولویت  با  آن ها  بودن  کم خطر  و  مشاغل 
در بازگشایی ها، مشاغلی است که ضرورت کمتری دارند و یا لوکس 

تلقی می شوند.
جهانپور درباره بازگشایی سینماها تصریح کرد: در گام نخست، 
بازگشایی برای تولیدات سینمایی و تلویزونی با ابلاغ پروتکل ها توسط 
زمان بندی  برای  بعدی،  گام  در  است؛  افتاده  اتفاق  بهداشت  معاونت 
تصمیم گیری  سینماها  جمله  از  فرهنگی  مراکز  و  اماکن  بازگشایی 

خواهد شد.
که  کنیم  فکر  نباید  کرد:  تاکید  بهداشت  وزارت  سخنگوی 

مسابقه ای برای بازگشایی بین بخش های مختلف وجود دارد؛ آن چه 
خطر  ارزیابی  اگر  و  است  مقطع  هر  در  ریسک  ارزیابی  است،  مهم 
نشان دهنده این باشد که گام اول با کم ترین عوارض و خطر طی شده، 
بازگشایی  تقویم  شد؛  خواهد  تصمیم گیری  نیز  بعدی  گام های  برای 
سینماها نیز در هفته آینده در دستور کار ستاد ملی مبارزه با کرونا 

قرار خواهد گرفت.
کاهشی  روند  و  اخیر  روزهای  در  نسبی  ثبات  به  اشاره  با  وی 
بیان  اخیر  به کرونا در هفته های  بیماران مبتلا  و مرگ ومیر  بستری 
تاخیر در  برای  کرد: فکر نمی کنم که در روزهای آتی تصمیم گیری 
بازگشایی مرحله ای و تدریجی صنوف، مشاغل و مکان های مختلف از 
جمله اماکن فرهنگی و هنری داشته باشیم مگر این که اتفاق جدیدی 

در روزهای آتی رخ دهد و تحلیل اعداد تغییر یابد.
وی افزود: آن چه امروز می دانیم این است که ظرف هفته  آینده 
در این مورد تصمیم گیری می شود و احتمال دارد اگر تا پایان خرداد 
اماکن  از  بسیاری  بازگشایی  ندهد شاهد  اتفاق غیرمترقبه ای رخ  ماه 

فرهنگی و هنری باشیم.
اشتباه  برداشت  نتیجه  در  که  مطالبی  برخلاف  داد:  ادامه  وی 
دوم  پیک  شاهد  هنوز  به هیچ وجه  می شود،  منتشر  خام  اطلاعات  از 
نیستیم و همچنان در موج اول ابتلای بیماری هستیم و روند نزولی 
اواسط  به  نسبت  امروز  شناسایی شده  موارد  تعداد  این که  داریم؛  نیز 

پیک  ما  که  نیست  این  بر  دلیل  است  بیشتر  یا  مساوی  فروردین 
مجددی را تجربه می کنیم؛ ما صرفاً بیماریابی فعال تری داریم و تعداد 

موارد شناسایی شده افزایش یافته است .
وی خاطرنشان کرد: معیارهایی مانند تعداد موارد فوتی، بستری 
و بیماران دارای وضعیت بحرانی کاهش یافته است و موارد بستری 
شدید  و  بحرانی  موارد  است؛  ماه  فروردین   اواسط  پنجم  یک  امروز، 
کاهش  نیز  را   ICU در  بستری  آستانه  ما  همکاران  این که  با  حتی 
داده اند و سریع تر بیماران را به ICU منتقل می کنند، باز هم کمتر از 

نصف مواردی است که در اوج بیماری مشاهده می کردیم.

از  بزرگتر  بوستانی  تبدیل  عملیات  آغاز  شنبه  امروز  است  قرار 
پایتخت  شهردار  حضور  با  تهران  پاسداران  منطقه  در  ملت  بوستان 
کلید بخورد. بوستان ۳۵ هکتاری در قلب خیابان پاسداران که سال 
است  قرار  می شناسند؛  ارتش   ۰۶ پادگان  نام  به  را  آن  مردم  هاست 
پس از انجام کارهای آماده سازی، درهای نرده ای آبی رنگش به روی 
مردم باز شود و اهالی پاسداران که بوستانی ندارند، صاحب پارکی ۳۵ 
قبل کلید  پادگان ۰۶ سال های  تکلیف  تعیین  پروژه  هکتاری شوند. 
خورد و قرار بود برج های سربه فلک کشیده زیادی در این ۵۰ هکتار 
عنوان شهردار  به  پیروز حناچی  آمدن  کار  روی  با  اما  ساخته شود؛ 
کاندیدای صندلی  عنوان  به  زمانی که  تغییر کرد؛ وی  ماجرا  تهران، 
سبز شهرداری تهران به بیان برنامه های خود می پرداخت اعلام کرد 
می خواهد درهای پادگان ۰۶ را به عنوان یک بوستان عمومی به روی 
مردم تهران باز کند و حالا آنطور که مشخص است قرار است امروز 
)شنبه ۱۷ خرداد(، عملیات اجرایی این وعده شهردار آغاز شود و ۳۵ 
به  که  بوستانی  شود.  تبدیل  ارتش  بوستان  به   ۰۶ پادگان  از  هکتار 
گفته معاون معماری و شهرسازی شهرداری تهران قرار است به عنوان 
و  مردم  میان  ای  تازه  ارتباط   )Thematic موضوعی)  بوستان  یک 

رویدادهای مرتبط با ارتش و دوران سربازی ایجاد کند.
پادگان  تبدیل  توافق  گلپایگانی، در خصوص جزئیات  عبدالرضا 
۰۶ به بوستان ارتش گفت: اولین بار در سال ۷۲ بحث انتقال پادگان ها 

و اراضی نظامی به خارج از شهر مطرح و مقرر شد زمین های نظامی 
برای تامین خدمات هفتگانه شهری واگذار شود اما این مساله در دهه 

۷۰ به قانون تبدیل نشد.
 ۸۰ دهه  اواخر  گرچه  افزود:  تهران  شهرداری  شهرسازی  معاون 
موضوع انتقال پادگان ها تبدیل به قانون شد؛ اما در این قانون تاکید شد 
که شهرداری ها باید برای تبدیل پادگان ها، پول آنرا پرداخت کنند و به 
اصطلاح زمین های پادگان ها را بخرند و در این قانون تاکید شده بود 
که این زمین ها به قیمت ۳۵ درصد املاک پیرامون با کاربری مسکونی 
خریداری شود. البته مدل دومی نیز در قانون پیش بینی شده که در آن 
باید ۴۰ درصد مساحت زمین خدمات عمومی تامین شود و ۶۰ درصد 

دیگر برای تامین هزینه های انتقال پادگان بارگذاری شود.
وی در پاسخ به این سوال که آایا مجوز بلند مرتبه باعث ایجاد 
مشکلاتی در خیابان پاسداران خواهد شد یا خیر گفت: شورای عالی 
شهرسازی و معماری، ضوابط بلند مرتبه سازی را به کلان شهرها ابلاغ 
کرده که این ضوابط در طرح ارائه شده در پادگان ۰۶ کنترل شده 
داشته  ها دسترسی  بزرگراه  به  ها  برج  اینکه،  اصولی همچون  است؛ 
در  همچنین  نگذارند.  منفی  تاثیر  محلی  های  شریان  روی  و  باشند 
ساخت برج ها باید دسترسی به حمل و نقل عمومی مد نظر قرار گیرد 
و این ساخت و سازها باید باعث توسعه فضای سبز شهر شوند. علاوه 
بر این موارد، باید معیارهای مربوط به عدم سایه اندازی برج بر املاک 

مجاور و همچنین پاسخگویی تاسیسات و تجهیزات شهری نیز رعایت 
شود که این معیارها در کمیته فنی شورای عالی کنترل شده است.

معاون شهرسازی شهرداری تهران با بیان اینکه شهروندان باید 
دقت داشته باشند که جمعیت پذیری این فضا، زمانی که پادگان بوده، 
۶ هزار نفر بوده و حالا در طرح تصویب شده، به ۲۷۰۰ نفر کاهش 
یافته است، تصریح کرد: میزان تجاری سازی در طرح جدید به یک 
سوم طرح قبلی کاهش یافته و قرار است نوع تجاری در این پادگان 
کند؛  را جذب خود  مقیاس کلان  در  نباشد که جمعیت  گونه ای  به 
همچنین مقرر شده، بخشی از کاربری سکونت به هتل اختصاص یابد، 

تا کمترین  جمعیت پذیری ایجاد شود.
گلپایگانی با بیان اینکه قطعا برج های پادگان ۰۶ بر روی کیفیت 
با هماهنگی  داشت، گفت:  نخواهد  منفی  تاثیر  منطقه  مردم  زندگی 
شهرداری، شورای شهر، شورای عالی شهرسازی و معماری ، ارتش و 
اتفاق مبارکی است و باید  میراث فرهنگی این پروژه انجام شده که 
بگویم این هماهنگی به قدری باورنکردنی است که همه به دنبال یک 
مساله هستند.وی تاکید کرد: اگر ما می خواستیم بر اساس توافق سال 
۹۲ به ارتش اجازه ساخت و ساز در پادگان ۰۶ را بدهیم، رقم عوارض 
فعلی شهرداری  مالی  از مشکلات  بخشی  که  بود  قدری  به  دریافتی 
تهران را حل می کرد؛ اما شهرداری از این درآمد چشم پوشی کرده 

است، هدف شهرداری و مدیریت شهری، شهرفروشی نیست.

حاجی میرزایی خبر داد
 احتمال شروع سال تحصیلی جدید 

از تابستان
به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
سناریوهای بازگشایی مدارس در مهر ۹۹ گفت: 
دهند سال  اجازه  بهداشت  وزارت  مسئولان  اگر 

تحصیلی دانش آموزان را زودتر آغاز می کنیم.
آموزش  وزیر  میرزایی  حاجی  محسن 
جدید  تحصیلی  سال  آغاز  درباره  پرورش  و 
ما  وظایف  از  یکی  کرد:  اظهار  دانش آموزان 
تحصیلی  سال  آغاز  برای  لازم  آمادگی  کسب 
سناریوهای  باره  این  در  و  است  آینده 
که  است  این  فرض  نخستین  داریم،  مختلفی 
و  دولتی  مدارس  باشد  نداشته  وجود  مشکلی 
و کلاس های درس حضوری  دایر  دولتی  غیر 

باشد.
وی افزود: سناریوی دوم این است که ممکن 
باشیم  داشته  نیازمند  از سال  مقاطعی  است در 
امکان ترکیبی  بنابراین  را تعطیل کنیم  مدارس 
را پیش بینی کردیم تا روزهایی که مشکل وجود 
ندارد، دانش آموزان در مدرسه حاضر شوند و در 
مواقعی که امکان حضور نیست از طریق راه های 
و  مجازی  تلویزیونی،  آموزش  یعنی  جایگزین 
تولید و عرضه بسته های خودآموز آموزشی اقدام 

کنیم.

آخرین خبر از بازگشایی مرز بازرگان
ورود اولین محموله دارویی

با از سرگیری فعالیت در مرز بازرگان، اولین 
محموله دارویی فرانسوی وارد کشور شد.

سوم  از  ترکیه  مرز  شدن  بسته  از  بعد 
کرونا،  ویروس  شیوع  جریان  در  و  اسفندماه 
بین  گرفته  صورت  رایزنی های  از  بعد  سرانجام 
طبق  بازرگان  مرز  امروز  صبح  ترکیه،  و  ایران 
پروتکل های  رعایت  جمله  از  توافق  مورد  قواعد 
مسئولان  اعلام  طبق  است.  شده  باز  بهداشتی 
برای  ترکیه ای  و  ایرانی  کامیون های  گمرک 
اجازه  کشور،  دو  مرز های  از  تجاری  تعاملات 
از  بعد  که  است  حالی  در  کردند.این  پیدا  تردد 
دارویی  محموله  اولین  بازرگان،  مرز  بازگشایی 
محموله  این  است.  شده  کشور  وارد  فرانسوی 
و  هزار  هفت  وزن  به  خونی  سرم  آنتی  دارویی 
ارزش  به  و  پالت   ۳۰ تعداد  به  کیلوگرم   ۳۰۰
۶۱۸ هزار و ۹۸۱ یورو از مبدا فرانسه بارگیری 
و پس از انجام تشریفات امور گمرکی در گمرک 

بازرگان، راهی گمرک پیام تهران شد.

مدیرعامل ستاد دیه کشور:
خانم ها دسته چک نگیرند

خانم ها  گفت:  کشور  دیه  ستاد  مدیرعامل 
اقتصادی  فعالیت  اینکه  نگیرند مگر  دسته چک 
حدود  افزود:  جولایی  باشند.سیداسداله  داشته 
زندانی جرائم غیرعمد کشور، محکومان  ۶ هزار 

مالی چک و ضمانت هستند.
وی گفت: از مردم تقاضا داریم چک بلامحل 
صادر نکنند و در قبول ضمانت هم دقت داشته 
کرد:  تصریح  دیه کشور  مدیرعامل ستاد  باشند. 
تعهدات  به  نتوانسته  مرد  ها،  پرونده  برخی  در 
مالی خود عمل کند و از همسرش خواسته دسته 
چک بگیرد که با صدور چک بلا محل، زن راهی 
خانم ها  برخی  گفت:  است.جولایی  شده  زندان 
برای چک و سفته در زندان هستند که از آن ها 
می خواهیم دسته چک نگیرند مگر آنکه فعالیت 

تجاری یا شرکت های ثبت شده داشته باشند.
دلیل  به  شوهر ها  و  زن  برخی  افزود:  وی 
آن ها  فرزندان  و  هستند  زندان  در  چک  صدور 
سرگردان، که ما از مردم می خواهیم مطابق توان 

مالی خودشان تعهد پرداخت بدهند.

پارک طعمه حریق
جزییات آتش سوزی در اطراف 

دریاچه چیتگر
سخنگوی سازمان آتش نشانی: حدود ساعت 
زمین  تکه  یک  در  حریق  حادثه  پنجشنبه   ۲۳
در خیابان جوزانی غربی بلوار طبیعت به سامانه 
۱۲۵ اطلاع داده شد. جلال ملکی گفت: حریق 
در یک قطعه زمین شخصی که اطراف آن دیوار 
وجود  سازی  و  ساخت  داخلش  اما  شده،  کشی 
هرز  علف های  آن  پی  در  که  داده  رخ  نداشت 
شده  حریق  دچار  شده  خشک  گیاه  یکسری  و 
بود.وی گفت: با توجه به نزدیکی محل حریق و 
پیرامون  حساسیت های  چیتگر  پارک  و  دریاچه 
آن ایجاد شده بود که خوشبختانه این حریق نیز 
خسارت  شده  اطفاء  ممکن  زمان  کوتاه ترین  در 

جانی نیز به دنبال نداشت.

راه اندازی سامانه سمفا
بلیت فروشی سینما فقط از طریق 

سامانه سمفا
مدیر روابط عمومی سازمان سینمایی گفت: 
بلیت فروشی سینما ها بعد از بازگشایی، فقط از 

طریق سامانه سمفا خواهد بود.
افزود:  خبر  این  اعلام  با  نجفی  مسعود 
از  سهمشان  سینما،  اهالی  دغدغه های  از  یکی 
فروش فیلمشان بود که برخی اوقات با تاخیر به 
دستشان می رسید و برخی هم اصلا به دستشان 
نمی رسید.وی اضافه کرد: با راه اندازی سامانه ای 
به اسم سمفا این مشکل حل شده و بعد از خرید 
بلیت همان لحظه، سهم فیلم، سینما و مالیات بر 

ارزش افزوده جدا واریز می شود.
نجفی گفت: این اتفاقی است که با واکنش 
مثبت سینماگران همراه بوده و به شکسته شدن 
انحصار فروشنده بر خط بلیت کمک کرده است.

مدیر روابط عمومی سازمان سینمایی افزود: 
امکان تخفیف به ازای هر سالن؛ هر نوبت نمایش 
براساس  بلیت  گذاری  قیمت  امکان  فیلم،  هر  و 
سالن،  نمایش،  نوبت  خرید،  زمان  صندلی، 
و  سینماها؛  زودی  به  و  آینده  برنامه های  اعلام 
حل بسیاری از اختلافاتی که بین تهیه کننده و 
سینمادار رخ می داد و در شورای صنفی نمایش 
سامانه  ویژگی های  دیگر  از  می شد  رسیدگی 

مدیریت فروش و سامانه سمفاست.
 samfa.ir نجفی گفت: سامانه سمفا با نشانی

قابل دسترسی است.

شهردار منطقه یک:
پروژه های کوچک مقیاس محلی 

متناسب با نیازهای محلات تعریف و 
اجرا شود

باید  محلی  مقیاس  کوچک  های  پروژه 
متناسب با نیازهای واقعی محلات ، شهروندان، 
بضاعت شهرداری و با کمترین مانع حقوقی در 

اجرا تعریف شود.
موسوی  حمید  سید  امتیاز؛  گزارش  به 
پروژه  بررسی  نشست  در  یک  منطقه  شهردار 
با  که  یک  منطقه  محلی  مقیاس  کوچک  های 
منطقه  این  محلات  شورایاری  دبیران  حضور 
برگزار شد، گفت: در تعریف طرح تفصیلی جدید 
که مبتنی بر رویکرد راهبردی و ساختاری است، 
طرح ها و پروژه های شهر باید در مقیاس خرد 
و از پایین به بالا تهیه شوند. موسوی افزود: طرح 
انعطاف  های  طرح  ساختاری  راهبردی،  های 
پذیری هستند که به  پروژه های کوچک مقیاس 
محلی متکی و از دل محله و بر اساس نیازهای 
اهالی شکل گرفته و با وجود ابعاد کوچک، تاثیر 
بسیاری در رفع مشکلات، نیازها، ایجاد آرامش و 
آسایش محلی دارد. وی بیان داشت: باید تلاش 
شود آنچه مورد نیاز محله است احصاء و در قالب 
طرح و برنامه به مدیران ارشد و تصمیم سازان 
شهر پیشنهاد شود تا بر اساس آن بدانیم اولویت 
اول هر کدام از محلات ما کدام است و در چه 
بهره  جهت  شهرداری  خدمات  باید  ای  زمینه 
منطقه  شهردار  یابد.  توسعه  شهروندان  مندی  
یک خاطر نشان کرد: شکل گیری پروژه ها در 
مقیاس خرد در محلات، سبب کارایی بیشتر آنها 
و از طرفی صرف و هزینه درست منابع درآمدی 
به  ناحیه  باید  ما  بنابراین  شد،  خواهد  شهر  در 
که  خرد  های  پروژه  محله  به  محله  و  ناحیه 
دریافت  بالاست،  شهروندان  برای  آن  اثربخشی 
مشکلات  و  شهرداری  بضاعت  براساس  و  کنیم 
به  را  ها  آن  بتوانیم  داریم،  که  درآمدی  منابع 
پروژه  بررسی  است؛  برسانیم.گفتنی  سرانجام 
های کوچک مقیاس محلی منطقه یک با حضور 
و  توسعه شهری، حمل  و  ریزی  برنامه  معاونین 
نقل و ترافیک، خدمات شهری، فنی و عمرانی، 
دبیران شورایاری  و  نواحی  اجتماعی، شهرداران 

محلات منطقه یک برگزار شد.

ترمیم » محل نشست و برخاست بالگرد 
» در پایگاه های مدیریت بحران 

منطقه21
شهردار منطقه۲۱ از ترمیم »محل نشست 
پیشگیری  های  پایگاه  در  بالگرد«  برخاست  و 
در  پایتخت،  غربی  ورودی  بحران  مدیریت  و 
مدیریت  های  پایگاه  نمودن  عملیاتی  راستای 

بحران و توسعه امدادرسانی هوایی خبر داد. 
به گزارش امتیاز، رحمانی شهردار ورودی 
غربی پایتخت با اعلام خبر فوق گفت: منطقه۲۱ 
باتوجه به موقعیت خاص جغرافیایی، قرارگیری 
با  همجواری  تهران،  شهر  غرب  الیه  منتهی  در 
صنایع و کارخانجات مهم و همچنین همجواری 
با شهرها و شهرک های اقماری حاشیه پایتخت، 
لزوم وجود و ترمیم خط کشی »محل نشست و 
برخاست بالگرد« را بیش از سایر مناطق شهری 

داشت.
برخاست  و  نشست  »محل  داد:  ادامه  وی 
بالگرد« یکی از الزامات اساسی و نوین به جهت 
شهروندان  به  پرسرعت  و  بهینه  امدادرسانی 
صنایع  در  شاغل  شناور  جمعیت  منطقه۲۱، 
مستقر در محدوده شهری این منطقه و همچنین 

ساکنین حومه شهر تهران تلقی می شود.
رحمانی در پایان ابراز امیدواری کرد که با 
بهره گیری از »محل نشست و برخاست بالگرد« 
در  منطقه۲۱،  بحران  مدیریت  های  پایگاه  در 
هنگام  به  بحران  مدیریت  و  رسانی  خدمت  امر 
بروز شرایط خاص مترقبه و غیرمترقبه بیش از 
گذشته موفق عمل کنیم و شاهد کاهش زمان 

امدادرسانی باشیم.
چندمنظوره  پایگاه  است؛  ذکر  به  لازم 
مدیریت بحران ناحیه دو در شهرک استقلال و 
پایگاه معین مدیریت بحران ناحیه سه در محله 
برخاست  و  نشست  »محل  به  مجهز  وردآورد 

بالگرد« هستند.

 تغییر نامحسوس حجم سفرها در مقایسه با 
مدت مشابه پارسال

طرح  اجرای  کشور:  راهور  پلیس  رئیس 
وزارت  میان  تناقض  در  تهران  در  ترافیک 
و  استانداری گرفتار شده  و  بهداشت، شهرداری 
اجرای آن از فردا نیز در هاله ای از ابهام قرار دارد.
ترافیک  مرکز  از  بازدید  در  هادیانفر  سردار 
با  مقابله  ستاد  جلسه  در  گفت:  راهور  پلیس 
کرونا مصوب شد شورای ترافیک شهر به ریاست 
شهردار درخصوص اجرای طرح ترافیک تصمیم 
گیری کند، اما تا این لحظه وحدت رویه ای وجود 
ندارد و وزیر بهداشت موافق اجرای طرح نیست 

و ما هم منتظریم تا ببینیم نتیجه چه می شود.
ترافیک  طرح  نشدن  اجرا  کرد:  اضافه  وی 
شهر  مرکزی  بافت  در  ناهمگونی  درصد   ۷۰ تا 
ایجاد کرده و این روند موجب آلودگی هوای شهر 

می شود که به نظر ما باید اصلاح شود.
این  ما  پیشنهاد  داد:  ادامه  هادیانفر  سردار 
و  شود  اجرایی   ۱۸ تا  صبح   ۸ از  طرح  که  بود 
هرکس کار ضروری دارد قبل از ساعت ۸ صبح 
وارد طرح ترافیک شود و تا ساعت ۱۴ هم هیچ 
هنوز  اما  باشد،  نداشته  خروج  برای  محدودیتی 
نشده  اتخاذ  خصوص  این  در  قطعی  تصمیم 
نهایی  نتیجه  دید  تا  ماند  منتظر  باید  و  است 
چه می شود. سردار هادیان فر در بازدید از مرکز 
ترافیک پلیس راهور و در جمع خبرنگاران گفت: 
در  خرداد  تعطیلات  ایام  در  ها  مسافرت  حجم 
مقایسه با مدت مشابه سال قبل، تنها ۱۴ درصد 
با  مردم  دهد  می  نشان  این  که  داشته  کاهش 
در  را  لازم  همکاری  کرونایی،  شرایط  به  توجه 
در  کرد:  تاکید  اند.وی  نداشته  سفرها  مدیریت 
مختلف  مواصلاتی  محور های  در  حاضر  حال 
کشور، ترافیک پرحجمی وجود دارد و همکاران 
بنده در تلاش هستند تا به بهترین نحو ممکن، 

این حجم ترافیک را کنترل کنند.
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